
 PROTOKÓŁ  Nr 62.2017 
z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej 

z dnia 6 listopada 2017 r. 
 

 
Obecni: 

1. Mirosław Sobczak            -  Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska          -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Robert Pacuszka               -  Członek Komisji  
4. Katarzyna Sadurska          -  Członek Komisji 
5. Waldemar Sitek                -  Członek Komisji 
6. Włodzimierz Malinowski - Członek Komisji 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;  
2. Sprawy bieżące: 

a) Analiza problemów społecznych w Gminie. 
b) Pisma korespondencyjne; 

3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 
Zaproszeni goście: 

1. Pani Katarzyna Rostek – Kierownik OPS 
 
Ad1. Protokół Nr 61.2017 z dnia 16 października 2017r. został odczytany i 
przyjęty.  
 
Ad2. a)  
Zaproszona na posiedzenie Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rostek została 
poproszona przez Przewodniczącego Mirosława Sobczaka o przybliżenie 
problemów społecznych mieszkańców Gminy Tłuszcz  oraz o sugestie w jaki 
sposób Rada Miejska może pomóc w ich rozwiązaniu. 
 
Pani Katarzyna Rostek przybliżyła obecnym radnym główne problemy jakimi 
na co dzień zajmują się pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej w Tłuszczu. 
Do największych trudności należy ciągle zmieniający się i zwiększający się 
zakres realizowanych zadań nakładanych na OPS, m.in.: 
- Program 500+; 
- Karta Dużej Rodziny (program o zasięgu ogólnopolskim); 
- Karta Dużej Rodziny (program powiatowy); 
- realizacja wypłaty dodatków mieszkaniowych; 
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- Ustawa o wsparciu kobiet w ciąży i rodzin „Za życiem”; 
- prowadzenie procedur związanych z „Niebieską Kartą”; 
- realizacja Ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, 
- realizacja założeń związanych z funduszem alimentacyjnym, itd. 
 
Przewodniczący Komisji Sobczak Mirosław zapytał Panią Rostek, czy środki na 
realizacje wymienionych zadań oraz właściwe funkcjonowanie Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Tłuszczu są wystarczające. 
 
Pani Kierownik OPS w odpowiedzi poinformowała, że zabezpieczony roczny 
budżet jest realizowany, i jest zachowana płynność pracy,  jak i również 
realizacja powierzonych zadań. 
Według Pani Rostek uwagę należy skupić na osobach starszych, gdyż w chwili 
obecnej za mało jest narzędzi, aby pomóc i wspierać tych mieszkańców naszej 
Gminy. Odpowiednim i najlepszym rozwiązaniem byłoby wybudowanie domu 
opieki na ternie gminy, np. teren przy ul. Długiej. Przedsięwzięcie to mogłoby 
zostać zrealizowane w ramach Programu Senior Plus. Gmina Tłuszcz musiałaby 
złożyć stosowny wniosek, aby aplikować o dofinansowanie zewnętrzne ze 
środków ministerialnych oraz zabezpieczyć również środki własne w budżecie. 
Gmina może starać się o pozyskanie środków finansowych jeszcze tylko przez 
trzy lata. 
Pani Katarzyna Rostek wspomniała również, że ze strony Gminy była 
propozycja, aby zlikwidować Klub Integracji Społecznej. Pani Kierownik nie 
wyobraża sobie takiego działania, gdyż KIS jest bardzo potrzebny, cieszy się 
ciągłym wzrostem zainteresowania wśród mieszkańców, a dodatkowo jest to 
struktura organizacyjna, która oprócz opłat stałych nie pociąga za sobą innych 
nakładów finansowych, a bardzo korzystnie wpływa na lokalnych mieszkańców. 
Podsumowując Pani Kierownik Katarzyna Rostek powiedziała, że oczekiwałaby 
podjęcia konkretnych kroków i decyzji pomocowych, które w przyszłości 
zaprocentują. Radni Komisji Rewizyjnej zostali zaproszeni przez Panią 
kierownik na Konferencje Senioralną, która odbędzie się 15 listopada 2017r. w 
Hotelu Batory, a tematem przewodnim ma być pochylenie się nad problemami 
osób starszych. 
 
Radni Komisji Rewizyjnej po wysłuchaniu wypowiedzi Pani Rostek uważają, iż 
trzeba kontynuować temat powstania w niedalekiej perspektywie czasu Domu 
Seniora w ramach Programu Senior Plus, podtrzymać funkcjonowanie Klubu 
Integracji Społecznej i podjąć rozmowy z Panem Burmistrzem w celu realizacji 
wyżej wspomnianych propozycji. 
 
b) 
Radni Komisji Rewizyjnej zapoznali się z poniższymi pismami: 
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1. Pismo OR.210.79.2017.MM w sprawie informacji na temat miejsc pracy 
chronionej dla osób z orzeczonym stopniem niepełnosprawności oraz prac na 
cele społeczne na terenie Gminy Tłuszcz – załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. 
 
Komisja zapoznała się z treścią pisma. 
 

2. Pismo CUW.0644.1.3.2017 z dnia 30.10.2017r. w sprawie informacji o stanie 
realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017 – załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się z treścią pisma. 
 
Radny Waldemar Sitek poprosił, aby na posiedzenie Komisji Oświaty, 
Kultury i Zdrowia w dniu 13.11.2017r. o godz. 9.30 została zaproszona Pani 
Jadwiga Gizińska w celu przybliżenia informacji w związku z powyższym 
pismem. 
 

3. Pismo skierowane do Rady Miejskiej w Tłuszczu i Burmistrza Tłuszcza 
Pawła Bednarczyka przez mieszkańców ulicy Cichej z dnia 26.10.2017r. 
odnośnie prośby o wymianę nawierzchni chodników w Tłuszczu na osiedlu 
Słoneczna, ul. Cicha – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. 

 
Radny Tadeusz Groszek złożył stosowny wniosek do budżetu na 2018 rok, aby 
środki na powyższy cel zostały zabezpieczone i inwestycja zrealizowana. Radni 
Komisji Rewizyjne uważają za zasadne złożenie takiego wniosku przez radnego. 
 
Ad3. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 28 listopada 2017r. 
godzina 14.30.  
 
 
Na tym protokół zakończono.                                                                            
                                                                               Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Mirosław Sobczak  
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Dokument utworzyła : Karolina Gajcy 
Dnia 22  października 2017 r.  
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